
 

 

 

 

 

 

  

 

  Confidential 

Der er blevet afholdt fire møder siden sidste generalforsamling; 15. april, 5. august, 11. november og 3. 

februar. Bestyrelsen består af: 

- Peter Fritsen (nr. 52) er fortsat som formand, efter genvalg til bestyrelses i 2024.  

- Inger Ringgaard (nr. 42) fortsatte som kasserer, men fraflyttede desværre området i efteråret. 

- Martin Dideriksen (nr. 22) blev i stedet ny konstitueret kasserer til mødet d. 5. august. 

- Eigil Hvid (nr. 60) er forsat i afdelingsbestyrelsen efter genvalg i 2024, på trods af han tiltrådte 

som formand i hovedforeningen for efterhånden et par år siden. 

- Annette Søndergaard (nr. 72). 

- Benjamin Kousholt (nr. 46) startede som 1. suppleant. Benjamin deltog i møderne, og blev fast 

medlem i bestyrelsen til møderne d. 11. November og 3. februar (efter Inger fraflyttede). 

- Rasmus (nr. 10) har været 2. suppleant. 

- Leo (nr. 62) blev valg som revisor. Han er pt. på ferie, og nåede at rejse inden regnskabet var 

klar og blev omfordelt. Ruben (nr. 24) har været revisor-suppleant, så han reviderede 

regnskabet.  

Havedag og sommerfest blev afholdt d. 10. august, med et dejligt stort fremmøde. Det er virkelig 

dejligt at se for os i bestyrelsen og giver energi til at tage sig af opgaverne; giver en følelse af 

fællesskab på vejen og gør at vi kan holde vores områder i god stand. Vi fik klaret alle opgaver på 

legepladsen, lugning af ukrudt i hortensiabedene og ved trappen, samt tømt de fleste regnvandsriste for 

ukrudt. 

Vi havde lejet et festtelt af afd. 3, som vi kom ret langt med at stille op. Desværre manglede der en 

sektion af taget, som afd. 3 ikke kunne finde. Da blæsten tiltog betydeligt i løbet af dagen, valgte vi at 

pakke det ned igen. Vi fik refunderet hele lejen, men gjorde at vi sad ude på borde-bænkesættet hele 

aftenen. Det var rigtigt hyggeligt, men også lidt kold. Det er planen at leje teltet igen i år – denne gang 

ved vi at alt er der, da afd. 3 selv brugte teltet et par uger efter os. 

Lys ved trappen blev lavet i 2024. Blev vedtaget for et par år siden, men vi blev desværre brændt af 

et par gange af elektrikere.  

29. November afholdte vi igen vores julearrangement i afdelingen. Fremmødet var ikke helt så stort 

som tidligere år, men helt klart stadig noget vi i bestyrelsen planlægger at fortsætte. En god lejlighed til 

at møde naboer og evt. hilse på tilflyttede. I år vil der være tilmelding for lettere at kunne handle ind til 

arrangementet. 

Snerydning – vi har i løbet af vinteren oplevet glatte veje og kun meget lidt sne. En ny entreprenør 

blev valgt sidste år, hvilket hører under hovedforeningen. Entreprenøren har været flittig til at salte. Lidt 

for god, men det er der kommet styr på nu. For god ordens skyld; Hans fra hovedforeningen tjekker 

hver aften om det bliver nødvendigt at salte, og rekvirerer entreprenøren senest kl. 21, således der 

bliver saltet fra morgenstunden. Det har han styr på, og er ikke noget vi umiddelbart kan ændre på 

næste morgen, hvis der alligevel er blevet glat. Der bliver kun ryddet ved snefald, hvis der er kommet 

mere end 10 cm. 

 

På vegne af bestyrelsen, vil jeg takke for fremmødet og det forgange år. Vi ser frem til det resterende af 

2025. 

 

Peter Fritsen 


